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Pedagogická fakulta MU         Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2020/2021 

Č. j.: MU-IS/68929/2021/1381525/PdF-1 

Zápis ze 4. zasedání AS PdF MU 

ze dne úterý 2. března 2021 (od 14:00, vzdálený přístup) 

 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků:  Studentská komora: 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   Bc. Miroslav Bábíček 

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

Mgr. Iva Frýzová     Bc. Petr Dušek 

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   Mgr. Bc. Eliška Hegerová 

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D.   Bc. Kateřina Kochová 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.    Bc. Anna Šnajdarová 

PhDr. Hana Peloušková, Ph.D.   Bc. Veronika Pšenáková 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.   Mgr. Ondřej Zabloudil Pechník 

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.   Terezie Otroubová 

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.      

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.      

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. 

       (přítomno celkem 21 senátorek a senátorů) 

Omluveni: 

Bc. Petr Ostrý 

Tereza Břicháčková 

 

Hosté:        

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D.     

prof. PhDr. Mgr. Tomáš Janík, Ph.D.   

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. 

Mgr. Veronika Najvarová, Ph.D. 

Mgr. Ing. Daniela Němcová  

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková, Ph.D. 

Mgr. Jitka Bónová 

Mgr. Jan Šplíchal 

  

Zapisovatel: 

Bc. David Košatka 

https://is.muni.cz/auth/osoba/427450
https://is.muni.cz/auth/osoba/274511
https://is.muni.cz/auth/osoba/471011
https://is.muni.cz/auth/osoba/432916
https://is.muni.cz/auth/osoba/432952
https://is.muni.cz/auth/osoba/453655
https://is.muni.cz/auth/osoba/432711
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Návrh programu zasedání: 

 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 3. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021 

3. Doplnění člena/členky Komise pro záležitosti doktorského studia  

4. Informace o převodu studentů DSP z oborů do programů 

5. Projednání plánovaných investic, neinvestičních nákupů a oprav na PdF MU v roce 

2021 
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V souvislosti s opatřením vlády a vedení MU v souvislosti s pandemií COVID-19 proběhlo 

jednání se vzdáleným přístupem online s využitím platformy MS Teams. Hlasování byla 

realizována v Informačním systému MU (protokoly z hlasování jsou přílohou tohoto zápisu v 

Dokumentovém serveru IS MU). Veřejnost měla k jednání přístup skrze odkaz na přímý přenos 

včetně možností klást dotazy. 

 

0. Organizační a personální informace 

Předseda Akademického senátu PdF MU M. Adam uvítal přítomné senátorky, senátory, 

zvané hosty i veřejnost a zahájil 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2020/2021. 

Dále připomněl, že prodloužené funkční období AS PdF MU v souvislosti s nouzovým stavem 

končí dle vyjádření MŠMT a RVŠ k 22. 5. 2021. Připomněl usnesení, které bylo přijato AS MU 

1.3.: 

Akademický senát Masarykovy univerzity bere na vědomí výkladové stanovisko MŠMT a 

následné usnesení Fóra předsedů akademických senátů, které konstatují, že funkční období 

orgánů nebo členů orgánů vysoké školy nebo fakulty prodloužené dle výkladu zákona č. 

188/2020 Sb. v souvislosti s vyhlášeným nouzovým stavem ze dne 5. října 2020 (tj. orgánů, 

jejichž funkční období mělo skončit mezi 5. říjnem 2020 a 31. prosincem 2020) skončí dle tohoto 

výkladu uplynutím dne 22. května 2021. Akademický senát MU vyzývá akademické senáty fakult 

MU, aby se tímto výkladem řídily. 
 

1. Schválení programu zasedání 4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021 

Předseda Adam připomněl technické instrukce k vedení jednání a hlasování. 
 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje Bc. Davida Košatku jako skrutátora 4. 

zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021  

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

Předseda Adam představil program jednání, nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje program 4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 

2020/2021  

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2. Schválení zápisu z 3 zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021 

Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje zápis z 3. zasedání AS PdF MU v akad. roce 

2020/2021. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 
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3. Doplnění člena/členky Komise pro záležitosti doktorského studia 

 

Předseda Adam připomněl ukončení studia doktorky Sedlákové a s tím spojené uvolnění místa 

v komisi pro záležitosti doktorského studia. Senátorka Lenhartová navrhla do komise znovu 

doktorku Sedlákovou, která by získala opět členství v komisi, tentokrát externě. Doktorka 

Sedláková s kandidaturou souhlasila a kontinuita mandátu by byla ku prospěchu věci. 

Dr. Sedláková by ráda kultivovala oblast doktorských studií a výzkumu. 

Sen. Najvar se ptal, zda mandát zanikl nebo automaticky pokračuje. V tom případě by nebylo 

nové hlasování nutné. 

Předseda Adam vysvětlil ukončení mandátu doktorky Sedláková ukončením jejího studia. 

Doktorka Sedláková byla zároveň předsedkyní a tato její funkce také zanikla. Pokud by se měla 

opět stát členkou, navrhl novou volbu. Jedná se o personální záležitost, volba tedy bude tajná. 

AS PdF MU schvaluje návrh, aby se novou externí členkou Komise pro záležitosti doktorského 

studia stala Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková, Ph.D. 

Pro: 17, proti: 1, zdržel se: 3. 

Předseda Adam doporučil, že komise by měla mít předsedu nebo předsedkyni. 

 

4. Informace o převodu studentů DSP z oborů do programů  

 

Předseda Adam: dokument (opatření děkana) je platný od února a nejde v jeho případě o 

schvalování jako takové. 

Prod. T. Janík prezentoval převod původně akreditovaných doktorských oborů do nově 

akreditovaných programů. Na fakultě jsou staré obory, které dobíhají a nové, které nabíhají. 

Převod studentů mezi programy má legislativní náležitosti, to se řeší formou opatření, které 

podepisuje děkan. 1. 9. 2021 by mělo dojít k aktu převedení studentů ze starých dobíhajících 

do nových nabíhajících programů. Budou převedeni ti, kteří jsou služebně mladší, nikoliv ti, 

kteří mají těsně před zkouškou. Rozhoduje, zda mají založený archiv závěrečné práce a 1. 9. 

vloží disertační práci. Těchto studentů by se převod netýkal. Převodem by se studentům 

změnilo studium, ve kterém studují, nezmění se jim však podmínky studia ve smyslu ztížení. 

Na fakultě bylo vše po stránce legislativní připraveno. K dispozici je i podrobný monitoring. 

Situace byla konzultována i s kolegyní Sedlákovou, se kterou chce prof. Janík i nadále 

spolupracovat. 

Sen. Vrubel se ptal na absenci cizojazyčných programů v dokumentu, a jak je to se studenty u 

kterých by se do 1. 9. převod nestihl? 

Prod. T. Janík: Cizojazyčné programy jsou prázdné, protože doktorandi jsou již v nových 

programech. Převod může být proveden až do konce roku, záleží na tom, kdy student odevzdá 

disertační práci. Student by byl převeden dodatečně. Starý program bude existovat ještě 2 roky, 
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protože termín zániku akreditace je stanoven až na rok 2023. Převod je v rámci fakulty běžným 

procesem. 

AS PdF MU bere na vědomí informaci o převodu studentů DSP z oborů do programů. 

Pro: 20 , proti:0 , zdržel se:0 . 

 

5. Projednání plánovaných investic, neinvestičních nákupů a oprav na PdF MU v roce 2021 

 

Předseda Adam uvedl, že investice projednalo vedení fakulty. V podkladech jsou jak přidělené 

investice od rektorátu, tak seznam investic jako takový. 

Tajemnice Němcová připomněla pro rekapitulaci, že katedry formulují jednotlivé požadavky 

skrze formulář, který rozesílá Mgr. Bónová. Formulář je následně rekapitulován, projednáván 

a následně je prezentován plán. Projednávaný dokument je projektovou přípravou na investiční 

praxe, které jsou sponzorovány z MŠMT. V celkové výši se jedná o investici okolo pěti miliónů 

a čtyřista tisíc. Investičních prostředků je dostatek. Řádek I v zaslané tabulce ukazuje přijetí 

nebo odmítnutí investice. 

Sen. Vrubel: podle jakého klíče se o přijetí návrhu na investice rozhoduje? 

Tajemnice Němcová: podle opotřebení a podle nábytkového vybavení kateder. Dle 

poměrového systému nelze profilovat jednu katedru, ale investice musí být rozloženy.  

Mgr. Bónová: zohledňuje se také datum pořízení stávajícího vybavení.  

Sen. Vrubel: jak přesně se rozhoduje o zakoupení židlí pro zaměstnance – požadavky byly 

vyřízeny různě.   

Tajemnice Němcová: odmítnuté požadavky jsou i nadále evidovány a budou postupně brány 

v potaz. 

Sen. Lollok vznesl dotaz na investici na pořízení nové sprchy na Poříčí 7/9. 

Tajemnice Němcová: Sprcha zatím nebyla vyhodnocena jako nutná a v plánu další zatím není. 

Mgr. Bónová představila plán na letošní rok, ve kterém se budou rekonstruovat toalety, a 

sprchy pro zaměstnance by mohly tedy vzniknout. Na Poříčí 7/9 to zatím není z důvodu 

prostoru možné. Prostory jsou vyčleněny pro toalety pro vozíčkáře. Jednou z investičních akcí 

pro rok 2021 je projekt nových vodovodních potrubí a rozvodů v rámci Poříčí 7/9. Součástí 

výměny rozvodů bude i požadavek na vybudování sprch a toalet pro imobilní. 

Sen. Svobodová připomněla, že žádala o nové židle už třetím rokem, protože židle v některých 

učebnách jsou ve špatném stavu a mohou být pro studenty nebezpečné. Ptala se, kolik je na PdF 

vozíčkářů v poměru k cyklistům s ohledem na vybudování sprch.  

Mgr. Bónová: tyto židle byly techniky kontrolovány a jsou zatím ve vyhovujícím technickém 

stavu. Při další výzvě bude požadavek židlí prioritizován.  

Předseda Adam poděkoval za možnost nahlédnout a promluvit do seznamu investic. Dodal, 

že tento dokument se neschvaluje, ale je pouze projednáván. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh plánovaných investic, 

neinvestičních nákupů a oprav na PdF MU v roce 2021. 

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0. 
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6. Různé 

Předseda Adam oznámil hlasování o rozpočtu na příštím zasedání, které proběhne na rozdíl 

od původního plánu již 30. 3. 2021. Důvodem je nutnost odeslání fakultního rozpočtu na 

rektorát. Datum je rovněž k dispozici na webu PdF.  

Děkan Němec informoval o termínu jednání Ekonomické komise s vedením fakulty, které by 

mělo proběhnout příští týden v úterý s cílem představit varianty rozpočtu. S Ekonomickou 

komisí bude projednávána varianta rozpočtu s ohledem na spravedlivé rozdělení financí. Děkan 

bere na vědomí i zřejmý požadavek na sprchu i nový nábytek.  

Sen. Najvar představil body z včerejšího zasedání AS MU. Schvaloval se jednací řád vědecké 

rady. Největší pozornost byla věnována výsledkům hodnocení MU dle metodiky M17+. 

Univerzita byla hodnocena dobře. Dalším bodem bylo ukončení funkčního období AS 

s ohledem na nouzový stav. Probíraly se také rozrůzněné komunikační platformy. 

Sen. Vrbas informoval o chystaných pohybových aktivitách PdF MU. 

Sen. Vrubel adresoval dotaz na prod. Káňu ohledně sjednocení kódů v prezenční a 

kombinované formě a jak tato volba bude rozlišena v IS. 

Sen. Káňa: IS umožňuje třídění studentů dle možných kritérií a odkázala na IS techničku Mgr. 

Petru Tužilovou. Nabídl podporu při práci s IS v podobě školení. Kód bude vždy vodítkem pro 

IS. V aplikaci učitel předměty zůstanou viditelné.  

Sen. Šibor připomněl využití rozdělení do seminárních skupin na prezenční a kombinované. 

 

Předseda Adam připomněl schvalování rozpočtu při příštím setkání a ukončil zasedání.  

 

Zapsal: Bc. David Košatka 2. 3. 2021 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS Pdf MU, v Brně, dne 4. 3. 2021 
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Usnesení z 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2020/2021 

 Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje Bc. Davida Košatku jako skrutátora 

4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2020/2021.  

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje program 4. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2020/2021.  

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty schvaluje zápis z 3. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2020/2021. 

 

 AS PdF MU schvaluje návrh, aby se novou externí členkou Komise pro záležitosti 

doktorského studia stala Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková, Ph.D. 

 

 AS PdF MU bere na vědomí informaci o převodu studentů DSP z oborů do programů 

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh plánovaných investic, 

neinvestičních nákupů a oprav na PdF MU v roce 2021. 

 

 

 

 

 

 

 


